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Mødereferat 
 

 

Punkt på dagsorden Konklusion Ansvarlig Deadline 

1. Godkendelse af 
dagsorden og valg 
af dirigent og 
referent 

Generalforsamlingen var lovligt indkaldt med 14 
dages varsel. 
Peter blev valgt som dirigent. 
Keld blev valgt som referent. 

Alle --- 

2. Bestyrelsens 
beretning 

Eva kunne fortælle, at der det seneste år havde 
været afholdt 4 bestyrelsesmøder og 1 
planlægningsmøde i forbindelse med gadefesten. 
Derudover havde der været afholdt 6 forskellige 
arrangementer: Snapsekåring, 1. søndag i advent, 
Luciaoptog, Fastelavnsfest, Cafe til loppemarked 
og ikke mindst Gadefesten. 
Udfordringen ved arrangementerne er at få andre 
end bestyrelsens medlemmer til at stille op og 
hjælpe – om end det ikke er umuligt. 
 
Beboerforeningen rummer også følgende 
aktiviteter: 
Nabo-bladet, som kører godt, og samarbejdet 
med det nye, lokale trykkeri Actum fungerer fint. 
Man efterlyser dog yngre/nye kræfter/talenter. 
Carsten er nyvalgt som ansvarshavende redaktør 
på bladet.  
Torsdagsbaren holder pause efter 11 år (Henriette 
og Kina), hvilket har vakt stor opsigt.  
På mødet blev den nuværende styregruppe rost 
for sin store indsats og sit uundværlige arbejde, 
og forskellige hjælpeordninger blev drøftet – 
supplerende hjælp til det praktiske arbejde, den 
nuværende styregruppe kun som planlæggere, 
osv. Bestyrelsen vil internt drøfte situationen. 
Farinellimadklubben fylder 40 år og lever i bedste 
velgående med lækker mad fra forskellige 
verdensdele hver mandag. Typisk deltager 12-15 
personer, så der er plads til flere, som blot kan 
tilmelde sig – se hvordan i NABO. 
Beboerhuset fungerer også fint med stor 
omsætning i udlejningen til fødselsdage og 
konfirmationer.  
Kælderrydningen er godt i gang, man mangler dog 
en stålreol for at få endelig orden på det hele. 
Loppemarked som en del af gadefesten 
efterspørges af mange beboere, da det tidligere 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bestyrelsen 
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fungerede godt som et samlingssted under 
gadefesten, ligesom det gav en god indtægt til 
Beboerforeningen. 
Et oplæg fra en gruppe beboere om 3 årlige 
loppemarkeder (forår, gadefest, efterår) er på vej 
til bestyrelsen og vil blive behandlet der. 
Håndarbejdsgruppen (Sy & Strik) mødes første 
onsdag hver måned i beboerhuset, hvor der 
strikkes, sys og snakkes. Se nærmere i NABO 
Udstillingsudvalget v. Jørgen Fenhann, KÜ19, 
sørger for, at vi hver anden måned kan se på ny 
kunst på væggene i beboerhuset. Kunstnerne er 
Humleby-beboere eller bekendte til dem. Beboere 
kan foreslå kunstnere til Jørgen. 
Torsdags-boule på banen for enden af 
Küchlersgade er en ny aktivitet, som alle er 
velkomne til at deltage i. Indtil videre er der få 
erfaringer med banen og fremmødet. 

 
 
 
 
Bestyrelsen 
 
 

3. Fremlæggelse af 
regnskab 

Jørgen uddelte og gennemgik ”Beboerforeningens 
regnskab for 2023/2024”.  
Regnskabet blev godkendt. 
I forbindelse med regnskabet blev prisen for leje 
af beboerhuset dog diskuteret – bestyrelsen vil i 
nær fremtid drøfte, om lejen skal sættes 
væsentlig op, så den kan bidrage yderligere til 
beboerforeningens økonomi.  
Derudover skal adgangen til leje af lokalerne 
undersøges – er det kun for medlemmer af 
beboerforeningen eller er det nok at være husejer 
i Humleby? 

 
 
Alle 
Bestyrelsen 
 
 
 
 
Bestyrelsen 

 

4. Behandling af 
indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag  
 

 

5. Budget for det 
kommende år 

Jørgen gennemgik ”Beboerforeningens budget for 
2024/2025”  
Budgettet blev godkendt. 
Herefter tog Eva ordet og takkede Jørgen for hans 
indsats som kasserer gennem 40 år. Der blev 
kindkysset, fotograferet, givet gaver og klappet 
for den meget store indsats. 

 
 
Alle 

 

6. Valg af 
bestyrelsesleder/ 
forperson/ 
formand/-kvinde 

Eva genopstillede og blev valgt med applaus. Alle  

7. Valg af kasserer 
 
 
 
 

Der havde ikke trods flere anstrengelser meldt sig 
nogen kandidater til den ledige kasserer-post, så 
der blev ikke valgt nogen ny kasserer. 
Beboerforeningen står derfor uden kasserer og 
alle blev bedt om at tænke sig godt om, tale med 

 
 
 
Alle 
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Valg af 
bestyrelsesmedlemmer 
 
 
 
 
 
 
Valg af revisor 
 
 
Valg af ansvarshavende 
redaktør til NABO 

naboer osv. og sende kandidatnavne og -adresser 
til Eva, så bestyrelsen kan arbejde hurtigt med at 
finde en egnet person til posten. 
 
Resten af den nuværende bestyrelse 
genopstillede og blev valgt med applaus: 
Lennart Alban, KÜ 39 
Gudjon Bjarnason, JE 39 
Mira Stæhr Andersen, CA34 
Peter Konov, CA68 
Anne Sadoul, CA42 
 
Steen genopstillede som revisor og blev valgt med 
applaus 
 
Carsten blev valgt med applaus, jf. også punkt 2, 
NABO, ovenfor. 

 
Bestyrelsen 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
Alle 

 
5-10-
2024 

8. Eventuelt Kælderprojekt-oprydning i Beboerhusets kælder, 
vil blive genoptaget, jf. også punkt 2, 
Beboerhuset, ovenfor. 

Ann-
Kristine 

 

 


